Карты Таро

Ангель

Іадание Подумай о своем вопросе и бери карту – кликни мышкой по K 1 3 2 4 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23



A New Beginning

You're at the beginning of a wonderful journey! There's no need to have any fear, as guardian angels walk beside you every step of the way. You have unique gifts to offer the world, if you will just free yourself from that which holds you back. New opportunities will present themselves if you truly believe.

Новое начало Тебя ожидает новое чудесное путешествие. Не нужно ничего бояться, так как ангел охраняет каждый твой шаг в этом удивительном путешествии. У тебя есть уникальные дары, которые ты можешь предложить миру, если ты освободишься от тягот прошлого. рыевритьсяканости на твоем



Manifest Your Dreams

You're ready to go! There's no need for additional preparation. Take the first steps toward the changes you desire—even if they're small steps. Notice signs that guide you in the right direction, as well as resources and support that miraculously appear.

Прояви свои мечты Ты готова идти! Нет нужды для дополнительных приготовлений. Сделай первые шаги по направлению к желаемым изменениям даже если это крошечные шаги. Обращай внимание на знаки – они покажут тебе правильное

направление, вернуться к а ресурствони поддержка появятся



You are a very intuitive person, and there are many wonderful insights that lie waiting inside you. Take time to be quiet and reflect upon the desires of your heart through meditation or prayer. There's no need to take action right now. Be patient with yourself. Обратись внутрь себя У тебя хорошая интуиция. Много чудесных инсайтов ты можешь найти внутри себя. Проведи некоторое время в тишине и уединении Осознай свои истинные желания в сердце. Молись и медитируй. Сейчас не время для активны



Creativity and Abundance

Dear one, you're being called to action! You're ready to accomplish great things and truly come into the fullness of who you are. It's a time for great creativity, giving birth to beloved projects, or becoming a parent. Follow your passion so that abundance and prosperity manifest for you.

Созидательность и изобилие Ангелы призывают тебя к действиям. Ты готова совершать великие дела. Воистину войди в полноту того, кто ты есть. Это время для великого созидания, Начинайте дорогие вашему сердцу проекты. Дл<u>я некатор</u>ых кэто время стать родителением.



Organization

Your plans are on target, and everything will flow more smoothly if you add a little organization and discipline to your methods. The key to success is to allow your creativity to be gently guided by logic. Be open to asking for help from someone very intellectual, or seek out a mentor.

Организованность У тебя есть план и цель. Все потечет более гладко, если ты добавишь немного организованности и дисциплины в свои действия. Чтобы достичь успеха позволь своей креативности больше руководствоваться логикой. Не стесняйся попросить помощиние волее

Embrace Those Around You

This is a time of great spiritual growth for you, making it even more important to surround yourself with those who love you and share your beliefs. Be willing to accept help from others. You could find comfort in traditional solutions, or your heart may long to try out new ideas.

Обними тех, кто рядом с тобой Это время для великого духовного роста. Очень важно окружить себя теми, кто любит тебя и разделяет твои взгляды. С радостью принимай ЦЕЕРОЛЬЕЯВУГИХ. ΠΟ

Open Your Heart

Allow love to grow and bloom all around you. You've waited for this emotionally fulfilling experience for such a long time, and now the time has come. Make your choices by listening to your heart and then following the steps you're guided to take. Joy will lead you to a vibrant and healthy life.

Открой своё сердце Позволь любви расти и цвести вокруг тебя. Ты ждала этого эмоционально наполняющего опыта так долго и сейчас настал этот час. Делай свой выбор, слушая свое сердце и следуй **ЗЕКНИКА**СЯКОТОРЫС ВЫБОРУ ΠQ покажут тебе ангелы.



Be Open to Success

Look at all the wonderful things you can do when you listen to your Divine guidance! You've balanced so many different priorities and have come out a winner. There will be a lot of recognition and praise headed your way, but don't be shy. Allow others to shower you with the gratitude you deserve!

Успех на пороге Посмотри сколько чудесного ты сможешь сделать, когда ты слушаешь божественное руководство. Ты правильно расставил приоритеты и вышел победителем. Будет много признания и похвал впереди на твоем пути, ОСТОВЯЯНЬСЯ. He H

Fair Decisions

Your angels are aware that you have concerns, but be assured that there's nothing to worry about! Stand your ground, and know that Heaven is shining its Divine light upon the situation and all is being healed. Take the time to review all the details thoroughly. Forgiveness will bring peace to everyone involved.

Правильное решение Твои ангелы понимают, что тебя заботит. Но будь уверен, что тебе не о чем беспокоиться. Стой на своем и знай, что Боги изливают свой божественный свет на твою ситуацию, и она будет ИСЦЕЛЕНА. ВЕРНУТЬСЯ К ВЫБОРУ 8 Удели время доскональному



The Spiritual Teacher

There are great rewards in spending time alone. Use those moments of solitude to focus on love, and ways in which you might give to those around you. Shine your light as an example for others to follow. Seek out a spiritual mentor of your own if your life feels unfulfilled right now.

Духовный учитель Это великая награда иметь возможность проводить время в одиночестве. Используй эти моменты одиночества, что укрепить свою твердость в любви и тех способах, которыми ты можешь давать ее окружающим. Пусть твой свет сияет как пример для других. Если в твоей жизни нет наполненноети прямо сейчас –



A Happy Change

Your angels have heard your prayers and have banded together to create real and joyful changes in your life. Events begin to move forward, and great progress will now be possible. You may need to make some rapid decisions due to the suddenness of activity. Be confident, and trust the guidance you receive.

Счастливое изменение Твои ангелы услышали твои молитвы и объединились вместе, чтобы создать реальные и радостные изменения в твоей жизни. События начинают развиваться и великий прогресс сейчас будет 10 ОЗЕССИНИСЯК выбору Может поналобиться

Inner Strength

You have great courage and kindness. You may not realize how strong and powerful you are, but there's no problem you can't solve. The compassion you so freely give to others must also be given to yourself. Stand strong in your convictions if the right answer to tell someone is no.

Внутренняя сила Ты обладаешь великим мужеством и добротой. Ты даже не понимаешь всей своей силы и могущественности. На самом деле нет задачи, которую ты не можешь решить. Сострадание, которое ты так свободно даришь другим, также нужно тебе самому. Будь уверен в своем убеждении, что правильный ответ другом 1 Ы ВБР ««/НЮСЯ»«. МОЖ выбору



Seeing Clearly

It's time to view things from a different perspective. You have the blessed gift to see past the current situation and envision amazing possibilities! Don't worry—the pause in momentum while you rethink your plan won't last. Embrace your uniqueness and allow it to serve you.

Видеть ясно Сейчас время смотреть на вещи под другим углом зрения. Вы благословлены даром видеть прошлое текущей ситуации и предвидеть великолепные 12 E MERKHECKENSOPY



Letting Go

Releasing the past can seem like a challenge, but it can also be liberating. Your angels will help you let go so that you can fly higher than ever before. Endings always herald new beginnings. Choose to allow this situation to lead you to a more joyful life. Change your life by changing your thoughts!

Отпусти Осознай, что прошлое может принести страдание, а может принести освобождение. Твои ангелы помогут тебе отпустить свое прошлое и взлететь выше, чем раньше, отпустив его. Конец всегда означает новое начало. Пусть твой выбор позволит ситуации вести тебя к более свободной и радостной



A Win-Win Solution

There's strength in diversity. By blending the ideas of other people with your own, you can often come up with a solution that's magnificent! Start by focusing on the aspects that everyone agrees upon, and then open your mind to compromise and working together. Stay balanced and seek out a moderate approach.

Победное решение Сила в разнообразии. Смешивая идеи других людей со своими собственными, ты может прийти к великолепному решению. Начни фокусироваться на аспектах с которыми каждый согласен, и затем открой свой ум к компромиссу и работе в командеероставайся в 14 гармонино иши умеренное



Choose Freedom

Sometimes you may feel as though your way is blocked, but often that's just an illusion. You could free yourself from the obstacles that you're so focused on by choosing a different path. Turn your thoughts away from negativity, and instead envision endless other possibilities you might act upon.

Выбирай свободу Иногда ты можешь чувствовать, что твой путь заблокирован, но часто это только иллюзия. Ты можешь освободить себя от препятствий, на которых ты так сосредоточена, выбирая другой путь к вы бавься от 5 ва в мыспях



Out with the Old, In with the New

Heaven is showing you a sign that it's time to move in a new direction. Often this is because you're not happy and feel a lack of purpose in your life. This is a wake-up call to make changes that match your heart's desires and spiritual truths.

Избавься от старого, вперед к новому Небеса посылают тебе знаки, что настало время двигаться в новом направлении. Часто ты чувствуешь себя несчастливой и не видишь цели в своей жизни. 16 Усльщые преизыв проснуться ΙΛ3ΝΛΟματιγα

Celebration

This is a wonderful time in your life. Difficulties fall away, and the light at the end of the tunnel is a star you can wish upon! The timing is right to make long-term plans for a joyful future. Have faith that things are going to turn out beautifully.

Празднование Это чудесное время в твоей жизни. Трудности исчезли и звезда сияет над тобой как свет в конце тоннеля. Сейчас самое время для долговременного планирования своего будущего, полного радости И СНАСТЬЯ К ВЫБОРУ Верь в свою звезду и



Intuition and Insight

Your intuitive abilities are very accurate right now, so you can trust your guidance to lead you in the right direction. Follow your own insights over the advice of others, and don't allow fear or worry to guide your way. It may be best to keep your secrets to yourself for now.

Интуиция и проницательность Ваши интуитивные способности очень точные сейчас. Вы можете доверять своему внутреннему руководству – оно ведет вас в правильном направлении. Следуйте своим собственным озарения, а не советам других людей и не позволяйте страху вернуться к выбору или оеспокойству направлять



Positive Recognition

Congratulations! Your plans have worked out perfectly, and now it's your time to shine. Brilliant new ideas will present themselves to you, and success is all but assured. Express yourself openly and honestly, knowing that those surrounding you are trustworthy. Be open to unexpected opportunities.

Позитивное признание Поздравляю! Твои планы отлично реализованы. И сейчас время сиять. У вас появятся превосходные новые идеи и успех несомненен. Выражайте себя открыто и честно, зная что вашему ѵжению можно доверят**в**9 ОТКОЫТЫ НОВЫМ

Review and Contemplation

You've accomplished a great deal in your life, and you have much to be proud of. Now it's time to decide what's next. As you contemplate the past and the present, you'll get clear on your Divine life purpose. Don't be distracted by conventional thinking. Be the real you!

Анализ и размышление Вы завершили великое дело в своей жизни. Вам есть чем гордиться. Сейчас время решать, что будет следующим. Анализируя прошлое и настоящее, вы проясните Божественную цель своей жизни. 20 традиционные

Successful Completion

This is a time of incredible accomplishment! You're justified in feeling joy, a sense of completion, and pride in the amazing job you've done. You've been blessed with many spiritual insights. Soon you'll begin a new journey, but for now, take time to bask in the happiness of your dreams coming true!

Успешное завершение Это время для невероятного результата. Ты по праву чувствуешь радость и удовлетворение, гордость за великолепную работу, которую выполнил. Ты был благословлен многочисленными инсайтами. Вскоре ты начнешь новое вернуться к выбору путешествие, но сейчас 21 наслаждайся счастьем. что